
  

OBČINA RAVNE NA KOROŠKEM 
URAD ŽUPANA 

 

___________________________________________________________________________________________ 
 

Gačnikova pot 5, 2390 Ravne na Koroškem; www.ravne.si: obcina@ravne.si; tel. 02 821 6000, faks 02 821 6001 
 

 

VPRAŠANJA IN POBUDE, PODANE NA 21. SEJI OBČINSKEGA SVETA, 

Z ODGOVORI STROKOVNIH SLUŽB  

 

Igor Oder 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-172: 

 

1. Kdo je dejansko organizator Festivala solzic, kakšno vlogo ima pri tem ZKŠTM? Iz katere 

proračunske postavke gredo sredstva in koliko? Želim videti tudi pogodbo o sodelovanju 

z ZKŠTM.  

 

Odgovor strokovnih služb Občine Ravne na Koroškem 
 

Organizatorja Festivala solzic sta ZKŠTM in Društvo Solzice Ravne. 

  

Sredstva s strani občine za sofinanciranje dejavnosti ZKŠTM za izvedbe programa 

Festivala solzic so na osnovi Programa kulture za leto 2017 zagotovljena v okviru 

proračunske postavke 43201634-Zavod za kulturo, šport, turizem in mladinske 

dejavnosti, do višine 4.000 evrov. Pogodba med občino in ZKŠTM je priložena.  
 

Za pripravo vsebine projekta turističnega proizvoda Festival solzic 2017, za vodenje 
izvedbe projekta ter za nudenje strokovne podpore pri promociji in trženju turistične 
ponudbe na osnovi projekta je občina na osnovi pogodbe o sodelovanju pri organizaciji 
in izvedbi projekta Festival solzic 2017 iz sredstev na postavki 46041838 - Občinski 
protokolarni programi namenila sredstva v višini 3.000 evrov. Pogodba med občino in 
podjetjem Ubikitus, Renata Picej s.p. je priložena.  

 

2. Kakšen je namen tega festivala, ali so bili v letih izvajanja cilji festivala sploh doseženi? 

Ali  se dejavnost festivala širi in ali je več obiska glede na pretekla leta?  

 

Odgovor gospe Renate Picej 
 

Namen Festivala solzic: 
 

a. Poklon dediščini, hommage vsem atributom, ki odslikavajo našo koroško 

domovino in iz katerih se tkejo turistični produkti in delajo zgodbe, ter poklon 

besedi, brez katere ni naroda in domovine; Prežihovi – učeni in negovani - in 

bukovniški, ki na slikovit način izpričuje življenje nekoč in skozi prepise, besedila 

in molitve, zapisane z neuko in preprosto roko nešolanih ljudi. 
 

b. Sooblikovanje turistične destinacije Koroška. Prispevati prireditev, ki bo začrtovala 

destinacijo, da bomo, ko bo čas dozorel za skupno prepoznavno turistično 

destinacijo Koroška in prepoznavne prireditve, zgodbe in produkte, začrtali 

turizem tako, kot se to dela.  
 

c. Oblikovanje turističnega produkta, ki je avtentičen in oblikovan v zaključeno 

celoto. Občina Ravne poleg Forme vive, Prežihove bajte in knjižnice s parkom, 

(štauharija pogojno), nima turističnih motivov.  

 

d. Festival solzic je v svojih štirih letih navrgel štiri motive obiska in turistične 

spominke: 

 KOROŠKI VRT, pred pokopališčem v Kotljah, tik pred grobom Prežihovega 

Voranca; 

 SOLZICA VELIKANKA v Kotljah, ki s tremi vejicami cvetov simbolizira tri koroške 

doline in hkrati govori o tem, da je Koroška danes razdeljena med tri države 

(Slovenija, Avstrija in Italija); 

http://www.ravne.si/
mailto:obcina@ravne.si


  

OBČINA RAVNE NA KOROŠKEM 
URAD ŽUPANA 

 

___________________________________________________________________________________________ 
 

Gačnikova pot 5, 2390 Ravne na Koroškem; www.ravne.si: obcina@ravne.si; tel. 02 821 6000, faks 02 821 6001 
 

 PEKEL z gozdnim odrom, vodenim insceniranim programom in peklensko 

kulinariko v trajanju 40 minut. V tem času pa obiskovalci izvedo veliko o 

dediščini, naravi, literaturi in ljudskih zgodbah poduršeljskega prostora in so več 

kot navdušeni; spominki: hudičeva slina – veliki grehi – mali grehi in Luciferjeva 

jajca; 

 VODNA KLOP v bližini Pekla; v započitek in zavedanje pomena vode in kot prva 

izmed treh projektov, vezanih na vodo pod Uršljo goro. 

 

e. Skozi promocijo prireditve opozoriti Slovenijo, da obstaja poleg avstrijske tudi 

slovenska Koroška in jo pozicionirati v prostoru. Gre takorekoč za promocijo 

Koroške. Nenazadnje je Koroška izpadla iz vseh zemljevidov vseh vlad in njihovih 

institucij (preštejte, kaj so nam že vzeli in kaj nam jemljejo)! 
 

Letos je promocija več kot odlično uspela: s članki v časopisih in revijah, intervjuji 

in objavah po radiu (Koroški radio in Radio si) ter predvsem s šestminutno oddajo 

v sklopu TV oddaje na RTV SLO »Na lepše«, 2. junija ob 20.30. 

 

f. Oblikovanje čezmejnega koroškega projekta, ki povezuje. 

To je najlepše dokazal letošnji Literarni tabor na Strojni, ko je 16 otrok iz šole v 

Pliberku, preko Humla, prišlo peš na Strojno, naši učenci iz OŠ Prežihov Voranc pa 

so jim šli naproti. Festival solzic povezuje in druži v komunikaciji in spoznavanju 

preteklosti, zato so se družili dva dni, se šli športne igre in ob ognju tudi zapeli. 
 

Ali  se dejavnost festivala širi in ali je več obiska glede na pretekla leta?  
 

Ja, se. Festival je zasnovan tako, da zajema celoten prostor občine in gre preko njega 

(Koroška je namreč 12 občin) in Festival solzic je svojevrsten praznik Koroške. Letos 

smo z njim obogatili tudi Strojno (nekateri Strojanci so me prosili, če imam še kakšno 

idejo, s katero bi popestrili tamkajšnje turistično življenje. IMAM IDEJO KAKO, KAJ, S 

ČIM... In to z zelo malo denarja.   
 

Pridružuje se vse več društev, šol, posameznikov ... OŠ Koroški jeklarji želi naslednje 

leto sodelovati tudi pri Literarnem taboru, zato bo ravnatelj naslednji teden prejel 

osnovni scenarij prireditve – da jo bodo dali v delovni načrt naslednjega leta. OŠ 

Prežihovega Voranca pa je že zraven. Tudi gimnazija. In Srednja šola, ki je prisotna 

vseskozi. 
 

Opažamo, da je vse več naklonjenosti. Letos je bilo zelo veliko pohval, še posebej 

Strojna je odlično uspela. Še bolje pa bi bilo, če posamezniki ne bi nagajali. Škoda, 

skupaj lahko naredimo iz naše dediščine pravo bogatijo turistične ponudbe. V lastno 

zabavo in korist in v vsesplošni koroški turistični praznik. Za ljudi od blizu in daleč! 

 

 

 

3. Ali so bila na zadnjem festivalu prisotna vsa kulturna društva iz Kotelj? 

 

Odgovor gospe Renate Picej 

 

Iz Kotelj so sodelovali: 
 

Kulturno društvo Kotlje, 

Krajevna skupnost Kotlje, 

Prostovoljno gasilsko društvo Kotlje, 

posamezniki na stojnicah,  

Mercator, 

Punkt. 

Pevski zbor Solzice je udeležbo odpovedal, ker so ostali brez zborovodkinje. 
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4. Predlagam, da bi obravnavo Festivala solzic uvrstili na dnevni rede seje občinskega 

sveta. 

 

Odgovor župana dr. Tomaža Rožena 
 

Zadevo bomo uvrstili na dnevi red ene od naslednjih sej občinskega sveta. 

 
  
Vprašanje-pobuda 14/18-173: 

Predlagam, da pridobimo informacijo s strani aktualne vlade, če se je v perspektivi 2014-

2020 sploh prijavila za evropska sredstva, ali so že pripravili kakšne projekte? Zakaj jim 

mi kot občinski svet ne moremo postaviti vprašanja, da bi vedeli, v čem je tu sploh poanta? 

Dobivam namreč informacije, da se je ta vlada pozabila prijaviti na infrastrukturne 

projekte.  

 
Odgovor: 

Po naših informacijah je stanje sledeče: 

Vlada RS je v začetku leta 2015 sprejela Operativni program za izvajanje Evropske 

kohezijske politike v obdobju 2014-2020, katerega del je tudi poglavje o izgradnji 

infrastrukture in ukrepi za spodbujanje trajnostne mobilnosti (vzpostavitev prednostne osi, 

ki zajema več kot eno kategorijo regij, več kot en tematski cilj in več kot en sklad). 

Spremembe operativnega programa je vlada sprejela letos in besedilo poslala v potrditev 

Evropski komisiji, hkrati pa je soglašala z začetkom izvajanja v predvidenih finančnih 

okvirih operativnega programa še pred uradno potrditvijo s strani Evropske komisije. 

 
 

Vprašanje-pobuda 14/18-174 

Stanovalci Stare ulice 3 dobivamo nenehno opozorila s strani občinskega redarstva, da 

zaradi parkiranja vozil po tej ulici ni več možen odvoz smeti. Pred približno letom dni je bil 

na hiši, ki je slučajno v moji lasti, znak, ki je jasno dovoljeval parkiranje izključno 

stanovalcem. Ta znak je nekdo čez noč odmontiral in od takrat naprej imamo probleme s 

parkiranjem po celi ulici. Prav bi bilo, da bi znak namestili nazaj. Ne drži trditev pravnice 

na občini, da lastnik ni dovolil znaka na hiši. Ta hiša je v moji lasti in dovoljujem namestitev 

znaka. 

 
Odgovor:  

Prejeli smo pritožbo JKP Log in tudi več jeznih klicev stanovalcev Stare ulice, da je odvoz 

smeti in tudi siceršnje normalno funkcioniranje ulice onemogočeno zaradi velikega števila 

nepravilno parkiranih avtomobilov v ulici. Ulica je ozka in ni namenjena stalnemu 

parkiranju avtomobilov. Ustrezen prometni znak bomo ponovno namestili na začetku ulice 

na objekt Stara ulica 2, kjer je že bil.  

 

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-175: 

Predlagam, da se na dnevni red seje občinskega sveta uvrstili problematika Ivarčkega 

jezera, ki nam nikakor ni v ponos.  

  
Odgovor: 

Gre za zelo kompleksno vprašanje, kako pristopiti k reševanju problematike. Strokovne 

službe bodo podrobneje preučile možnosti ukrepov s strani občine, vključno s predlogi 

gospoda Prednika in gospoda Magdiča, ki sta se s svojimi pobudami vprašanju gospoda 

Odra. Odločitev o obravnavi zadeve na seji občinskega sveta ali v javni razpravi bo sprejeta 

po preučitvi možnih rešitev. 

Odgovor velja tudi za pobudi pod zap. št. 14/18-176 in 14/18-177 (Prednik, Mavrič). 
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Jani Prednik 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-176  

Pridružujem se pobudi gospoda Odra za  uvrstitev problematike Ivarčkega jezera na dnevni 

red seje občinskega sveta. Kljub temu, da gre za privatno lastnino, ima občine neke vzvode 

za pritisk na lastnika. Predlagam, da občinske službe pripravijo pregled možnosti, ki jih 

občina pri Ivarčkem jezeru ima, nakar bi o tem razpravljali na ravni občinskega sveta ali 

v javni razpravi. Moramo namreč najti neko rešitev oz. našim občanom vsaj povedati, kaj 

se da narediti oz. kje so možnosti rešitve za Ivarčko jezero. 

 

 

 

Marjan Magdič 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-177 

Pridružujem se pobudama kolegov Odra in Prednika glede Ivarčkega jezera. Mislim pa, da 

bi bilo treba zadevo zastaviti malo drugače. Predvsem bi naj strokovne službe razmišljale 

tudi o kazenski ovadbi glede same prodaje Ivarčkega jezera. Ne glede na to, koliko let je 

od takrat minilo, poskusimo pridobiti pravno mnenje o tem, ali je kazenska ovadba možna. 

Vemo, kako in kaj se je takrat prodajalo, vemo, kako in kaj je šlo iz enega v drugi žep itd. 

Mislim pa, da take stvari le ne zastarajo. V javni razpravi moramo tudi mi imeti neke 

argumente, da jih bomo lahko predočili našim občanom glede na to, da so mnogi prispevali 

ogromno prostovoljnih ur za ureditev okolice jezera.. 

 

 

 

 

Marjan Rupreht 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-178 

Glede na to, da bodo morali tisti lastniki hiš, ki niso priključeni na komunalno 

infrastrukturo, v kratkem namestiti male čistilne naprave, sem dobil vprašanje, če je za 

nakup čistilne naprave možna kakšna subvencija s strani občine ali EKO sklada. Ali je v 

primeru, če kdo kupi čistilno napravo pri JKP Log, možno odplačilo na obroke, da se potem 

plačuje po položnicah?  

 

Odgovor: 

Po trenutno veljavnih predpisih je rok za postavitev MKČN, kjer javna kanalizacija ne bo 

zgrajena, do 31. 12. 2023. Območja, kjer se javna kanalizacija bo gradila, so v 

usklajevanju med občinami in Ministrstvom za okolje in prostor. Usklajena območja t.i. 

aglomeracije bodo sestavni del Operativnega programa, ki ga bo sprejela Vlada RS. 

Območja v naši občini še niso dokončno določena, zato lahko trenutno dajemo zgolj 

informativne podatke predvsem za objekte, ki se nahajajo na mejah območij trenutno 

veljavnih in novo predvidenih aglomeracij. 

 

Občina Ravne na Koroškem ne subvencionira gradnje MKČN. Eko sklad ima odprt poziv za ugodno 
kreditiranje gradnje MKČN. Izvajalec javne službe odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih vod v 
Občini Ravne na Koroškem je Javno komunalno podjetje Ravne na Koroškem, ki je s poslovanjem 
pričelo 1. 2. 2017. Glede na to, da je podjetje šele pričelo poslovati in da je 31. 12. 2023 še daleč, 
podjetje še ni vzpostavilo modela ponudbe vgradnje MKČN v naši občini. V podjetju so vsekakor 
zainteresirani za oblikovanje take ponudbe za naše občane, vendar bodo še o konkretnih dobaviteljih 
naprav in finančnih pogojih naredili še določene analize. 
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Vprašanje-pobuda 14/18-179 

Na zemljišču okrog gradu Javornik, kjer je lastnik občina, je več kot meter visoka trava. 

Kdo mora za košnjo poskrbeti, občina ali zasebnik, ki je polovični lastnik zemljišča? 

 

Odgovor:  

Za redno vzdrževanje sta dolžna poskrbeti oba solastnika, dogovorili se bomo s stečajno 

upraviteljico in pokosili celoto.   

 

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-180 

Ali bo letos končno realizirana obnova pešpoti od Tuša proti Stari ulici? Že leta smo imeli 

v ta namen sredstva v proračunu, a se ni nič uredilo. Ponoči je tam zelo nevarno, saj ni 

razsvetljave. Zakaj se ne bi na vogalu postavila solarna svetilka, če ni druge možnosti?  

 

Odgovor:  

V prejšnjih proračunih občine ni bilo sredstev za ureditev navedenega območja, temveč 

samo za izdelavo projekta.  V letošnjem proračunu sredstva za pričetek del imamo. Projekt 

imamo pripravljen, čakamo samo še na soglasje Zavoda za varstvo kulturne dediščine 

Slovenije, ki ga pričakujemo v kratkem. 

 

 

 

 

Slavko Kostanjevec 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-181 

Že dva mandata postavljan vprašanja, kaj bomo naredili s Piglom. Kljub stalnemu 

opozarjanju na potrebo po ureditvi se do danes še ni storilo nič. Z glavne ceste izgleda, 

kot da prihajamo v romsko vas. Dosedanji odgovori so bili, da  sodi območje od Pigla levo 

v Naturo 2000 (dve vrsti zaščitenih metuljev), da bodo tam urejene potke, klopi, a do 

danes od tega nič ni bilo realizirano. Še enkrat vprašujem, ali bomo pristopili k dokončni 

ureditvi te zadeve. 

 

Odgovor:  

Strinjamo se, da je območje potrebno urediti v celoti in da kazi podobo našega mesta. 

Idejni projekt ureditve območja imamo, nismo pa še uspeli zagotoviti sredstev za izvedbo. 

Večji del sredstev smo poskušali pridobiti na razpisu LAS,  a žal ni bilo interesa ostalih 

občin za skupni projekt Mežiške doline. Upamo, da nam bo uspelo pridobiti sredstva na 

katerem od prihodnjih razpisov. 

 

 

 

 

mag. Zlatko Halilovič 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-182 

Glede na to, da smo ustanovili lastno komunalno podjetje, me zanima, kakšen višek je 

predviden v JKP Log; kroži informacija o petnajstih ljudeh. Zanima me, kolikšna višina je 

predvidena za plačilo odpravnin. Kroži informacija, da je za pet ljudi predvidenih 

115.451,40 evrov in da naj bi posameznik dobil celo 43.542,84 evra odpravnine, ki je 

strošek javnega komunalnega podjetja. Novinarji so pisali, da gre v JKP Log za ekscesne 

plače, zato me zanima, koliko zaposlenih je bilo v zadnjih petih letih v JKP LOG na 

individualnih pogodbah in na katerih delovnih mestih. 
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Odgovor direktorice JKP Log, d.o.o.: 

V Logu smo se glede na zmanjšanje obsega poslovanja morali reorganizirati. Nova 

sistemizacija je prinesla manjše število delovnih mest, od 49 delavcev, ki jih je bilo 

zaposlenih na JKP LOG, jih je bilo po reorganizaciji 1. 6. 2017 43. Petim delavcem smo 

torej odpovedali pogodbo, eden pa je dal odpoved sam. Višina odpravnin znaša 116.354,82 

evrov, vendar gre v tem primeru za strošek podjetja. Res je, da gre za visoke odpravnine, 

saj znašajo po kolektivni pogodbi za komunalne dejavnosti 10-kratnik plače in gre za 

zaposlene, ki so bili v podjetju zaposleni 30 in več let.  

 

V JKP LOG so bile štiri individualne pogodbe, in sicer so jo imeli direktor, nato pa še do 

pred treh let vodja financ, vodja splošnega sektorja ter vodja tehničnih služb. V enem 

primeru je šlo za izjemno visoko plačo, vendar posameznik v tem primeru ni dobil tolikšne 

odpravnine, temveč je omenjena višina bremenila podjetje JKP LOG, saj mora pri višjih 

odpravninah podjetje plačati še davek. 

 

 

 

 

 

Jože Prednik 

Vprašanje-pobuda 14/18-183 

V parku imamo dve otroški igrišči. Zakaj sta zaprti?  

 

Odgovor:  

Igrala na lokaciji ob teniških igriščih niso bila v lasti občine; občina je najemniku bivšega 

bara dala zemljišče za namen otroškega igrišča lastniku  v najem. Za objekt bara je potekla 

najemna pogodba, objekt, ki je bil v zelo slabem stanju, pa smo porušili.  Z lastnikom igral 

žal nismo uspeli doseči dogovora o odkupu igral, zato smo ga pozvali k odstranitvi igral, 

da lahko površine dokončno uredimo.  

 

 

 

                               Župan 

        Občine Ravne na Koroškem 

                  dr. Tomaž Rožen  
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